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13:45-17:25

13:45-14:55 主持人Moderator：Sevellaraja Supermaniam

13:45-14:05 Role of Nano Curcumin in Ovarian Tissue Transplantation (in Animal Trial).
纳米姜黄素在卵巢组织移植中的作用（动物试验）

Relly Yanuari Primariawan

14:10-14:30 Laparoscopic Management for Infertility Women with Ovarian Endometrioma.
卵巢子宫内膜异位症不孕女性的腹腔镜治疗

Osamu Tsutsumi

14:35-14:55
Usefulness of One-Day Needle Laparoscopic Surgery in Patients with Repeated IVF-ET
Failures.
单日针刺腹腔镜手术在反复IVF - ET失败患者中的有效性

Shigeo Akira

15:00-16:10 主持人Moderator：Hwa Sook Moon

15:00-15:20 Impact of Deep Infiltrating Endometriosis on Reproductive Treatment.
深部浸润性子宫内膜异位症对生殖治疗的影响

Kuan-Hao Tsui

15:25-15:45 Performing Laparoscopic  Surgery in the Vertical Zone - a style for all indications.
在垂直区域进行腹腔镜手术——适用于所有适应症的术式

Charles Koh

15:50-16:10
A New Surgical Procedure for the Innovative Treatment of Cesarean Scar Diverticulum
Based on the Pathogenesis.
基于发病机制的剖宫产瘢痕憩室创新治疗新手术方法

郭瑞霞

Rui-Xia Guo

16:15-17:25 主持人Moderator：TBC

16:15-16:35

Effective Transvaginal Ethanol Sclerotherapy for Ovarian Endometrioma: What I Do To
Minimize Recurrence and Impact on AMH.
卵巢子宫内膜异位症的有效经阴道乙醇硬化治疗：我如何尽量减少复发及对AMH的影
响

Hwa Sook Moon

16:40-17:00 Ovarian Surgery Techniques to Preserve Reproductive Potential.
保留生殖潜力的卵巢手术技巧

Azha Syahril Bin Azizan

17:05-17:25 Fertility Protection and Preservation for Patients with Endometriosis.
子宫内膜异位症患者的生育保护与保存

夏和霞

He-Xia Xia
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